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英语自我介绍演讲加翻译(1)
Good morning, my name is kongdemeng. it is really a great honor to havethis opportunity for a speech, Now I will introduce myself briefly .I am 20years old. and I am from jining .Today I want to talk about “what is real beauty”
It is human nature that all of us should be fond of beauty. Everybody wasborn with a heart for beauty. most of people may think that the real beauty isthe people\'s appearance or rather the outward beauty .
As we all know, so far as objects and animals are concerned, there is onlybeautiful appearance to be mentioned, but to us human beings, although theoutward beauty really matters, the inner beauty is much more important.
In my opinion, we shouldn\'t only pay attention to beautiful appearance andneglect the beautification of the mind. and we should focus on the inner beauty.As the famous person said “: A person is not lovely for being beautiful butbeautiful for being lovely.”
That’s all .Thank you!
早上好，我的名字是kongdemeng。实在是一个莫大的荣誉有这一讲话的机会，现在我将简要地介绍自己。我20岁。我从济宁。今天，我想谈谈“什么是真正的美”
这是人类的天性，我们大家都应该喜欢的美。每个人出生时是对美的心。对大多数人可能会认为，真正的美是人民的外观或而是向外美丽。
大家都知道，只要物体和动物而言，只有漂亮的外观被提及，但我们人类，虽然真正的问题外美，内在美重要得多。
我认为，我们不应只注重漂亮的外观，而忽视心灵的美化。我们应着眼于内在美。作为著名的人说“:一个人是不是可爱，美丽而漂亮，但对于被可爱。”
这就是所有。谢谢 !
英语自我介绍演讲加翻译(2)
I think that since the admission, the school has to comply with the rulesand regulations, has a good ideological and moral quality, outstandingperformance. Have a strong collective sense of honor and sense ofresponsibility, adhere to the principle of practical work for things.
I thought the correct Chikunailao can have lofty ideals and great goals,the importance of personal moral cultivation, the adoption of a healthy lifestyle, helpful, concerned about national affairs.
In school, I have been studying hard and assiduously, through systematicstudy and master a solid foundation of knowledge. As a good learning style and aclear learning targets, had received \"outstanding member\", \"Miyoshi students\"and other honors, has teachers and students of the affirmative, the study set agood example.
After school hours, I actively participated in physical training, enhancephysical fitness, loves labor and actively participate in the school\'s culturaland sports activities, to participate in social practice, inherit and carryforward the spirit of arduous struggle, also participated in the school\'sliterature and calligraphy Association , Enriching the after-school life, in allits aspects have been improved accordingly.
\"Bao Jianfeng from Grounding out, plum blossom-to the bitter cold,\" Ifirmly believe that through continuous learning and efforts to become a ideals,morality, culture, and discipline of students, with outstanding achievementsmeet the challenge, for the community I am a lifetime contribution to theconstruction of the power.
本人自入学以为，一直遵守学校的各项规章制度，具有良好的思想道 德品质，各方面表现优秀。有强烈的集体荣誉感和工作责任心，坚持实事求事的原则。
本人思想端正，能吃苦耐劳，有崇高的理想和伟大的目标，注重个人道德修养，养成良好的生活作风，乐于助人，关心国家大事。
在校期间，本人一直勤奋学习，刻苦钻研，通过系统地学习掌握较为扎实的基础知识。由于有良好的学习作风和明确的学习目标，曾获得\"优秀团员\"、\"三好学生\"等荣誉，得到了老师及同学们的肯定，树立了良好的学习榜样。
在课余时间，本人积极参加体育锻炼，增强身体素质，也热爱劳动，积极参加校开展的各项文体活动，参加社会实践，继承和发扬了艰苦奋斗的精神，也参加了校文学社和书法协会，丰富了课余生活，使自己在各方面都得到了相应的提高。
\"宝剑锋从磨砺出，梅花香自苦寒来\"，本人坚信通过不断地学习和努力，使自己成为一个有理想、有道德、有文化、有纪律的学生，以优异的成绩迎接挑战，为社会主义建设贡献我毕生的力量。
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Hello, everyone!My name is __x. I\'m a 15 years old girl. I live in thebeautiful city of Rizhao.
I\'m an active, lovely, and clever girl. In the school my favorite subjectis math. Perhaps someone thinks it\'s difficult to study well. But I like it. Ibelieve that if you try your best, everything can be done well.
I also like sports very much. Such as, running, volleyball and so on. I\'mkind-hearted. If you need help, please come to me.I hope we can be goodfriends!
OK. This is me .A sunny girl.
大家好!我是__。一个15岁的女孩。我来自美丽的城市日照。
我是一个活跃的，可爱的，聪明的女孩。在学校我最喜欢的科目是数学。也许有人认为它很难学习好。但我喜欢它。我相信如果你尽你最大的努力，一切都可以做得很好。
我也非常喜欢运动。例如，跑步、排球等等。我是善良的。如果你需要帮助，请到我这里来。我希望我们能成为好朋友!
好的。这就是我。一个阳光明媚的女孩。
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I, __x, is an ordinary 15-year-old middle school student.
Me, every time when the exam, home to consolidate review is necessary;Whenever frustration comes, calm and strong and keep me company; When sadness,tears slide the corner of my eye, I will tell myself: strong, come on.
Yes, I am a middle school student. I, that prides itself on my own.
Remember, the fast close to the final exam, I to review for it. A home, thefirst is the examination paper. Test is a simple job, but I spent my valuablefor this for 30 minutes. After dinner, it is the most important review.
In preparation for review before: the most important is to examine whethermaster switch to turn off TV (lest I are temptation, don\'t focus on the review).Second, is to avoid unnecessary interruption.
Start reviewing. The first review of the language. Look at a pile of and apile of papers on the desk, is really a headache, but think about tomorrow\'sexam still catch up.
The first class, second class, third class, the fourth class... At thispoint, time is like a sharp arrow. Through \"sou\" from my mind. Whew, finallyfinished review. Look at the clock, it\'s already half past nine. Stretch a yawn,he went to bed.
The next day, I with confidence, starting to work. \"Brush brush pen\" crazydancing on the answer sheet. At this point, I\'m so excited. Reviewing is usefulindeed.
Finally announced to performance, excellent results appear on thetranscript. Smile and joy. At this point, the trace can be found on me. Ha haha...
Yes, struggle is indispensable for a successful, now I\'m like a winner,after review and struggle, get good grades.
I, because of his pride.
我，__x，是一名普通的15岁中学生。
我，每当考试时，回家巩固复习是必备功课;每当挫折来临时，冷静与坚强与我相伴;每当悲伤时，眼泪从眼角滑落，我会告诉自己：坚强，加油。
是的，我就是这样一个中学生。我，因我自己而倍感自豪。
记忆犹新，那次快接近期末考，我为此而抓紧复习。一回家，首先就是试卷整理。试卷整理虽是一件简单的工作，但我却为此而花费了我宝贵的30分钟。晚饭过后，就是最重要的复习。
在准备复习之前：最主要的就是检查电视总开关是否关掉(以免我经不住电视诱惑，不专心复习)。其次，就是避免不必要的打扰。
开始复习。首先先复习语文。看看课桌上的一叠又一叠的试卷，真是头痛，可想想明天的考试还是抓紧吧。
第一课，第二课，第三课，第四课……此时，时间犹如一把利箭。“嗖”的一声从我脑海穿过。呼，终于复习完了。抬头看看时钟，已经是9点半了。伸了伸懒腰，便上床睡觉。
第二天，我怀着信心，开始答题。“刷刷刷”笔尖在答卷纸上疯狂的舞动。此时，我真的好兴奋。复习果然有用。
终于到揭晓成绩时，优秀的成绩在成绩单上显现。笑容，喜悦。此时，在我身上都可以找到踪迹。哈哈哈……
是的，奋斗对于一个成功者来说是不可缺少的，现在的我就像成功者，经过复习和奋斗，取得优秀的成绩。
我，因自己而感到自豪。
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Hello everyone, my name is __x, 14 years old this year, is a lovely littlegirl.
I\'m not tall, but I have a pair of very very big eyes, below this pair ofbig eyes and a small nose is not high also not stand, oh, by the way, I alsohave a cherry small mouth, I also with a high, like a shuttlecock braid. ? I\'mpretty!
I like reading, every time my mother give me money, I always save them up,in secretly run to the bookstore to buy their favorite book to read, I alwayslike a breath and I bought the book to read them, then read ten times eighttimes, this I have no problem. Every day, whenever I see some books, will behalf a day not to come out, because the book is the sea of knowledge, roam inthe ocean, is my greatest happiness. As a result, I had the nickname \"in it.
I also like playing basketball, the somebody else all say tall fit to playbasketball, but I think that is short can play basketball as well. Just like me,it\'s not bad, but not candidly admit defeat.
I not only like reading, playing basketball, I also like playing computergames, what __ small game, and dazzle dance, is my favorite, whenever I seecomputer depression can also fondle admiringly.
This is me, a like reading, like to play basketball, I like playingcomputer games.
大家好，我叫__，今年十四岁了，是一个楚楚动人的一个小女孩。
我个子不高，但是我有一双雪亮雪亮的大眼睛，这双大眼睛的下面还有一个不高也不挺的小鼻子，哦，对了，我还有一张樱桃小嘴，我还梳着一个高高的像毽子一样的辫子。怎么样?我长得漂亮吧!
我喜欢读书，每次妈妈给我的零花钱，我总是把它们攒起来，在偷偷的跑到书店买自己喜欢的书来读，而且我买回来的书我总是喜欢一口气把它们给读完，然后再读个十遍八遍，这个我都没有问题。每天我只要看到一些书，就会半天不出来，因为书是知识的海洋，在海洋里遨游，是我最大的快乐。因此，我就有了“驻书虫”这个外号。
我还喜欢打篮球，人家都说个子高的才适合打篮球，不过我认为，个子矮也一样能打篮球。就比如我，虽然不厉害，但也绝不甘拜下风。
我不但喜欢读书、打篮球，我还喜欢玩电脑游戏，什么小游戏，还有炫舞，都是我的最爱，每当看到电脑我也抑郁会爱不释手。
这就是我，一个喜欢读书、喜欢打篮球、喜欢玩电脑游戏的我。
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